
REFERAT
HOVEDBESTYRELSESMØDE 5/10/2023

Dato: 5. oktober 2023, kl. 20:00 - 22:00

Deltagere: Lis Zacho, Kim Fredriksen, Maria Scheel-Lonsdale, Martin
Knudsen, Mikael Hewel, Karsten Sommer (Afbud), Sune Nilausen,
Thomas Vase Schultz Volden, Noah Kallesø, Esge Moos(afbud),
Jannie Nielsen

Sekretariatet: Louise Overgaard

Lokation: Online via Slack

Kl. 20:00-20:05

1. Velkommen og opfølgning på sidstemøde

a. Velkommen til v/ Kim

b. Valg af dirigent og referent

i. Dirigent: Kim

ii. Referent: Noah (sekretær) m.fl.

Kl. 20:05-20:30

2. Bestyrelsens punkt (Louise deltager ikke i dette punkt)

Kl. 20:30-21:20

3. Landsmøde og invitationsliste til Reception for Coding Pirates 10 års

jubilæum v/Louise ogMilan



● Landsmøde

● Tidsplan

● Erfaringer

○ Flere uformelle aktiviteter

○ Bedre internet

○ Mulighed for at deltage i flere workshops

○ For stort fokus på generalforsamling

○ God oplæg sidste år

○ Manglede fest

○ Sidste år var det kun muligt at få anden sal af Coworking+

● Hvordan vi gør det specielt

○ Fødselsdagsfest som tema

○ Oplæg af længerevarende frivillige

● Forslag til aktiviteter

○ Hvordan fanger vi frivillige når de kommer ind i foreningen

○ Pædagogik til frivillige

○ Rumrejsen workshops

○ Hvordan laver vi ekstern kommunikation?

○ AI?

○ Sociale media marketing

○ FLL i foreningen

■ Fokus på hvordan FLL og CP hænger sammen

○ Lego-race

● Input fra bestyrelsen

○ Budget

■ Sidste år blev 45.000 kr.

■ Der kan lave en del besparelser ift. oplæg

● Det kunne måske også være mere didaktisk ‘

● Måske frivillige der har noget interessant at fortælle

● Måske SkoleGPT

○ Længere tilmeldingsfrist så frivillige kunne melde sig til senere.
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■ Kan give besvær i det praktiske og administrative fx. til mad eller

stemmeret

○ Lave generalforsamling events i medlemssystemet for både online

generalforsamling og et for fysisk landsmøde og generalforsamling

○ Lokale Coworking+

■ Konferencelokale har max. kapacitet på 50 men der kan deles

ud blandt mere af Coworking+

○ Skarp forklaring af hvad der meldes til

○ Det kunne give muligheder hvis der kunne overnattes efter festen

■ Måske få et sponsorat

○ Hvad skal målene for landssamling være

■ En fest der fejre 10 års jubilæum

■ Mere fællesskab mellem frivillige

■ Målet er at der deltager 80-100

■ Skal foregår i gode mere hyggelig omgivelser (Cowrking+ som

kandidat)

Kl. 21:20-21:30

4. Nyt fra sekretariatet / Louise

Tour de aktivitetsniveau

● Louise siger at det går godt på sekretariatet

● Der er kommet 2 nyemedarbejdere

● Mette: Har lavet en proces for børneattester og er ved at lave et digitalt årshjul i

PlanDisc

● Maria: Har overtaget PiratNyt og er i gangmed finanslov kampagnen

● Milan: Har været ude og hjælpemed at stifte 2 nye lokalforeninger (Grenaa og

Beder-Malling) denne uge ved deres generalforsamlinger og givet nødshjælp til

Østerbro

● Edith: har har fortsat arbejdet på FLL og fået tal
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○ Challenge 259 hold

○ Explore 129 hold

○ Discover 107 hold

● Klaus har fået faktureret for en 1.5millioner kr i august og september

● Niclas arbejder på at skabemere visuel identitet for FLL

● Anders: Børn i skolevægring og drejebog til foreningsopbygning

● Martin: Rumrejsen og Science day

● Frederik arbejder stadig på Projekt Nordjylland og prøver at åbne forening i

Aalborg

● Nikita: Kubernetes Community Day

● Kristian: Er ved at blive kørt ind i FLL og i fuld gangmed finalen

● Det foreslås at der sættes et autosvar op når bogholder bliver kontaktet

● Der har været arbejdet på enmere standardiseret start plan for foreninger

● Kim har haft besøgt sekretariatet igen og der virker til at være rigtig god

stemning på sekretariatet blandt alle medarbejderne, der lader til at være et

godt samarbejde på sekretariatet

Kl. 21:30-21:50

5. Medlemsstatistik mm v/Mikael

● Der er mange afdelinger der har været lukket der stadig har en lang venteliste

○ Det er blevet letter at rydde op i ventelister for de luked foreninger

■ Der vil blive sendt en mail ud til alle der bliver fjernet fra

venteliste

■ Der kunne måske tages fat i de ældre og opfordre til at de bliver

frivillige

● Der er fortsat problemer med betaling til foreninger

● Meget lange ventelister er stadig primært et problem i region hovedstaden

● Der er en del børn indskrevet i systemet der aldrig har deltaget i aktiviteter

eller sæsoner
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● Der er mange foreninger der er mangler vigtig information som afdelings

kaptajn, mails og mere

○ Der er også steder der mangler at slå 2-factor sikkerhedsgodkendelse

Kl. 21:50-22:00

6. Bordet rundt (Louise deltager ikke)
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